
Супервизор за Брчко подсјетио
странке на обавезе из Коначне
одлуке

“Први  приоритет  у  периоду  након  избора  мора  бити  влада
састављена од странака које подржавају Дистрикт”, рекао је
данас супервизор за Брчко др Рафи Грегоријан. Он је поново
позвао да се у Брчком формира ефикасна владајућа колиција која
подржава Дистрикт и Коначну одлуку.

За  неколико  странака  или  колиција  странака  које  би  могле
освојити мандат у новој Скупштини познато је да се или противе
Коначној  одлуци  или  одбацују  мјере  које  су  потребне  да
супервизор Трибуналу потврди да Дистрикт функционише ‘ефикасно
и по свему судећи трајно’.

Чланом 4 Статута Дистрикта захтијева се од свих посланика и
чланова  Владе  да  положе  заклетву  прије  него  што  ступе  на
дужност. Заклетва обухвата обавезу придржавања Устава и закона
Босне и Херцеговине, одлука Арбитражног трибунала за Брчко,
Статута и закона Брчко Дистрикта и заштите интереса Брчко
Дистрикта  као  и  једнакости  и  слободе  свих  грађана  Брчко
Дистрика.

“Нећу толерисати да људи полажу заклетву коју немају намјеру
да поштују”, рекао је супервизор. Свако ко припада странци
која је против Дејтона или против Коначне одлуке боље да добро
размисли да ли ће лагати под заклетвом”.

Супервизор је позвао странке да осигурају да став који су до
сада  по  питању  Дистрикта  имали  њихови  потенцијални  будући
коалициони партнери сасвим јасно и изричито буде у складу са
Коначном одлуком прије него што буду гласали у Скупштини.

“Дистрикту су у влади потребни најспособнији и најпреданији
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људи али најприје мора доћи до формирања коалиције која је за
Дистрикт, а затим ћемо видјети ко ће Скупштини бити предложен
за именовање”, закључио је супервизор Грегоријан.


